
Vragen Dhr. Remmers (SGB) behorende bij agendapunt 6  - commissie 
Financiën en Bestuur 
 

Het is lastig om vergelijkingen te maken tussen de varianten van oktober 
'23 en de huidige voorstellen van het college en de voorkeur van de 
golfbaan. Daarom graag antwoord op de volgende vragen. 

1. Wat zijn de kosten/opbrengen voor de gemeente van het 
collegevoorstel en het voorstel van de golfbaan 

2. Hoeveel van het totaal geïnvesteerd vermogen van 13 milj wordt 
afgeschreven (hoeft niet meer terugbetaald te worden) 

3. In beide voorstellen wordt niet meer specifiek gesproken over de 
kosten van de inrichting van de golfbaan (3,37 milj). Waar zijn deze 
kosten ondergebracht. 

Met vriendelijke groet, 

Chris Remmers, Sociaal Gemert-Bakel 
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